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Bunatatea lui Dumnezeu transcede istoria binecuvântarii. Standardul bunatatii e la asa un nivel, ca pe buna
dreptate ramâne zicerea? numai Dumnezeu este bun?. Noi, oamenii, putem ajunge la acest standard doar prin
puterea Lui. Caci ?am fost rastignit împreuna cu Hristos, dar nu mai traiesc eu, ci Hristos traieste in
mine.?(Galateni 2:20). Ascultarea lui Isus pe cruce ne-a ajutat sa nu mai fim rasa pierduta, adamica, deschizând o
noua linie genealogica, care prin învierea lui Hristos, sa poata fi o noua rasa, care va domni vesnic. Aceasta e o
sansa, dar pentru cei care asculta de Hristos, împlinindu-i voia. Vedem în noi neputinte în împlinirea totala a
neprihanirii, voii Sale. Uitam sa apelam la puterea Lui în noi, sa cerem puterea Lui, prin credinta. El traind în noi, ne
da asigurarea totala a puterii asupra pacatului. Caci numai puterea Lui în noi ne face asemenea Lui. El e viu, si
locuind în noi, vrea sa împlineasca toate standardele. Nu prin fortele noastre proprii, ci cu credinta în ce poate face
El în fiecare, eliberându-ne de stapânirea Duhului rau, al pacatului. Dar este nevoie de pasiune pentru sfintenie, e
nevoie de pasiune pentru desavârsire. Sa staruim în aceasta, prin Duhul Sfânt, iubindu-l pe Domnul din toata
inima, caci patându-ne, îl dezonoram. Doar asa putem fi o ilustratie pentru altii, care sa vina, sa guste, sa vada si ei
ce bun este Domnul.


